

2012-01-25 Hovedstyrets prikkemøte

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 14:15

Servering: Tri

Tilstede: Michael, Håvard, Christian, Daniel, Juni, Håkon, Tri, Ada

230 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

Godkjent

231 Status for komiteene.

arrKom

- Diskutert Åretur
 - Alt i alt, en veldig fin tur
- Forslag om samarbeidskveld mellom arrKom og studLAN
- Trenger ny økonomiansvarlig med lang overlappperiode
- Drøftet rundt arrangering av X-fest
- Drøftet forslag om aktiviteter det inneværende semesteret (toddygalloppen, bowling, pirbadet, komitehyttetur...)

banKom

- Jobber med datax
- Starter med arbeidskveld kommende uke
- Har hatt mange små utgifter i løpet av høsten som har hopet seg opp
- Har ikke har fått inn alle innbetalinger fra jubileet, imball og Åre
 - Online måtte legge ut penger for blant annet Årebussen
- Online og Abakus skal revidere hverandres regnskap
 - Husk gave til den som reviderer vårt regnskap

bedKom

- Har første bedpres førstkommande torsdag
- Har doblet antall bedpres i forhold til budsjettet :D
- Vilde valgt til nestleder i bedKom

dotKom

- Ikke noe forandring siden sist
- Ønsker en konto som dotKom kan bruke kollektive utgifter
- Ønsker egen økonomiansvarlig
- studLAN ønsker wiki

fagKom

- Alt går som vanlig
- Holder semesterets første kurs førstkommande mandag

proKom

- Jobber med retningslinjer for Offline og tidsfrister slik at Offlinearbeid ikke kræsjer så mye med eksamenslesing og annet

skolearbeid

triKom

- Setter igang med første møte denne uken
- Kontorvakter
 - Mail og doodle er i gang, utfylling innen fredag
 - Kontorvakter skal komme igang fra neste uke

232 Gjøre banKom arbeidskvelder mer praktiske.

- Arbeidskveld annenhver uke. Innen arbeidskvelden skal alle ha ført inn sitt regnskap. Om det er oppstått problemer så vil det tas det på arbeidskvelden.
- Problem med at kun en person kan bruke daTax om gangen.
 - Ønsker flere daTaxlisenser som kan kjøre på flere virtuelle servere slik at flere kan jobbe samtidig.
 - Håvard finner ut hva som må gjøres. Kontakt gjerne Abakus om hvordan de har løst det.

233 Medarbeidersamtaler, også i HS.

- Godt i gang.

234 HS' vinstraff.

- Foreslår å avholde vinstraff samtidig som styrefest.

235 Michael starter bedriftssamarbeid rundt omkring.

- Skrevet ned et sammendrag om hvordan Online og Abakus håndterer bedriftskontakt.
- Har holdt møte med bedkomleder i Delta og Nabla, de ønsker nå å starte bedriftssamarbeid sammen :)
- Her jobber vi for et godt forhold mellom linjeforeningene og NTNUs/Gløs' bilde utad mot bedriftene.

236 Lorents ønsker wikisider for "vanlige folk" som på den gamle wikien.

- Alle har tilgang til wikien og kan opprette egne sider om seg selv.
- Ønsker retningslinjer for hvordan lenker skal være, samt formateringer.

237 Prikkesystemet: Er det for lett å få prikk for den almenne informatiker?

- Det diskuteres om løsninger til hvordan vi kan løse problemet med at mange får prikkestraff.
- Problemet er at folk ikke svarer på tilbakemeldingsskjema.
- Ev. løsning: Captcha => Godta prikkereglene => Påmelding

238 Prikkesystemet: Hvordan forhindre at folk får prikk?

Forslag til forbedring

- Gjøre reglene synligere.
- Innføre alternativ epost.
- Implementere påminnelsesting med optout.

239 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

- Mannhullets jubileum
 - Vi ønsker flere plasser (Juni spør om vi får flere plasser)
 - De som drar (etter rekkefølge)
 - #1 Daniel
 - #2 Håkon
 - #3 Tri
 - (ikke fått plass) Christian
 - (ikke fått plass) Håkon
 - (ikke fått plass) Ada
 - (ikke fått plass) Erik
 - (ikke fått plass) Juni
- Tri legger på Facebook ut om Studentrådsak
- Byggrevyen 2012 (ingenting bestemt)
- Gløsmesterskapet
 - Vi kan kanskje legge det ut på Facebook
- Finne folk til valgkomiteen
 - Michael håndterer dette
- Info fra NTNU-studentservice (trainee-dagen)
 - Daniel har ordnet

240 Ukens infomail og ukens poll.

- Infomail
 - Tri vil være med
 - Daniel vil være med
 - Juni vil kanskje være med
- Poll: Skal du på Åretur? Ja/Nei/Åre?

241 Eventuelt.

Mastermøte

- Dårlig oppmøte

dotKoms Konto

- Ønsker bedriftskonto hos pizzapakern
- Ada oppretter konto for dotKom
- dotKom finner økonomiansvarlig

arrKoms møtetid

- Sliter med å finne møtetid som passer for alle
- Beste møtetidspunkt er onsdag 8.15 og når HS har møte
- Ny tidspunkt for HS-møte torsdag kl 12

Vårseminar med Studentrådet

- Tri og Daniel drar (Daniel sender mail)

Dato for generalforsamlingen

- Mandag 16. april kl 16:00
- Håvard - infomail
- Christian - forespør banner/reklame for nettsiden, hos proKom
- Håkon - legger det inn i kalenderen
- Lang erfaringer har vist at mandager kl 16 er beste tidspunkt å ha genfors på.

Ønsker å arrangere flere "Reboot"

Økonomiansvarlig i studLAN er med i banKom så lenge det er en Onliner - Vedtatt

Safen til Realfagkjelleren er borte.

242 Møtekritikk.

Ønsker mindre digresjoner